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Zupanski kandidati, 
ki se bodo pomerili 
V drugem krogu 
Franc Pukslc - Destrnlk 

»Volilna udele!ba je bila zelo visoka . 
• Veliko Ijudi na Deslmiku se je ocilno to

krat odloCilo za volitve, ker so od ekipe 
SLS prejeli program razvoja za obdo-
bje 201412018, s Ilasovno izvedbo. 
Glede na to, da smobili trije kandidati i 

sem prillakoval zelo tesen rezultat oz. 
drugi krog, kar se je tudi zgodilo. Ve~a

mem, da bom v drugem ktogu volitve dobil, 
Silj me je !e podP'" Branko Gorillan, predsednik OU Sv. Ur
ban Oeslmik. 

Presen..cen sem, d,a so bili v obCinski svet izvoljeni nekate
ri posamezniki, in to kljub temu, da v zadnjem mandatu niso . 
bili aklivni, se vat, tudi niso podpirali dobrih konstruklivnih 
predlogov. Res pa je, da je v novem obCinskem svetu veliko. 
novih obrazov, v katere ve~amem, da bodo delovali v dobro 
obCine, podprli razvajni program obCine.« 

Vladimir Vlndls - Destrnik 
»Udele!ba na letoSnjih lokalnih volitvah 
na Destmiku je bila dobra, kar je po
kazatelj, da se volivci zavedajo, kako 
pomembno je iti na volitve in dati glas 
tistemu, ki mu najbolj zaupajo. 

TakSan ilid sem prillakoval, tetka 
bi v prvem ktogu dobil volitve ob kan

didaturi treh kandidatov, saj ima vsak po-
sameznik neke prednosti. Za izvolttev mi ni 

veliko manjkalo, tako da je pred mojo ekipo in pred mana 
mnogo dela, da 19. oktobra zmagam in skupaj z obCinskim 
svetom izpolnim volilne obljuba. 

Z rezultati volttev za svelnike sem zelo zadovoljen. Ker v 
obanskem svetu v prejSnjem mandatu nisem imel veane, 
vem, kako je delati, ko te nenehno tudi malo iz nagajanja 
onernogo/lajo in vsiljujejo svojo voIjo. Sedem svetnikov uste 

. za Urban in SOS ter en svelnik SMC so seveda mOCna ekipa. 
Preprillan sem, da ta ekipa ne bo nagajala, ampak bo naredi
la vse, da se vse valilne obljuba izpolnijo.« 

Stefan Celan - Pluj 
.Osebno sam prillakoval takSno valil
no udeletbo, saj so Ijudje !e nekoliklf 
naveliCani vseh vrst volltav, ki smo jih 
imeli v tem letu. ~elim pa si, da bi bila 
volilna udelefba v drugem krogu va-
q.. 

Glede na veliko stevilo kandidatk in 
kandidatov je bilo realno prillakovati, da 

bo !upan ali tupanja izbran v drugem ktogu. 
Priznam pa, da sam prillakoval nekoliko druge(jne odstotke 
pri posameznih kandidatih. Sa zlasti me presene/la, da sa vo
livke in volivci odlo/lajo na podlagi neresnienlh in bombasti~
nih izjav, ki sma jlh bili dele!ni od drustva ZA Ptuj In njihovega 
!upanskega kandidata. Ne znam si namrat druga/la razlotiti, 
zakaj sem na tradieionalno mojih voli~h v Ljudskem vrtu in 
Panorami izgubil toliko glasov. Zaradi dose!enih rezultatov 
dela zagotovo ne, saj smo v teh /latrtnih skupnostih najvat 
zgradili. 

V vsah treh mandatih smo imeli izjemno pisano ~vo 
mestnega sveta In sma sa znali vedno konstruklivno dogovo
riti. Verjamem, da bo tudi toktat tako.' 

Mlran Senear - PluJ 
.Cetudi je bila udele!ba na letoSnjlh 10-
kalnih valitvah v MO Ptuj skoraj 5(k)d

stotna, bi si !elel, da bi na volitve prislo 
Sa vet Ijudi. Pomambno se mi zdi, da 
so Ijudje aklivni in da aklivno soodlo/la
jo 0 nasi skupni prihodnosti. 

V zadnjih mesecih sam opravil veliko 
pogovorov, na podlagi katerih lahko ra-

/lam, da si Ijudje !elijo sprememba, kar so 
dokazali tudi na nedeljskih volitvah. Zato lahko r..cem, da re
zultat ni presen..cenje ne zame, ne za ekipo. Rezultat nam nl 
Ie v Ilast, sprejemamo ga kot odgovomost, ki so nam ja ob
Ilanke in ob/lani zaupali. V naslednjih stirih letih bomo njihova 
zaupanje tudi upreviMi. 

Prenovijen meslni svet vidim kot odlieno prilo!nost za kon-
. struklivno sodelovanje in posledieno za razvoj mesta. Lokal

na skupnost ni prostor za politiena obra~navanja in naga
janja, zato vem, da bomo z vsemi meslnlmi svelniki dobro 
sodelovali.« 
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Spodnje Podravje. Vecina izvoljenih zupanov pripada desnemu 

Vsi zelo zadoyoljni z Ysem, Ie 
V 21 o~lnah ptujskega In Drayskega polja, Haloz, 510yenskih gorlc ter na ormoikem In blstrlikem I 

obmoeju je yeclna na nedeljskih yolltvah Inoljenlh zupanoy po polHlcnl prlpadnostllz desnega poll
tlcnega pola all desno od sredlne. Pet zupanov je Iz vrst stranke 5LS, itlrje 5DS In dYa Iz N51. &est Iz· 
yoljenlh iupanoY je uraclno brezpolHicne barYe, trlje so kandldlrall s podporo koallclJe strank, samo 
en IzVoljenl zupan uradno In dekiaratlvno Y celotl prlpada leyi polltlcnl opclji. To je zupan obclne Mar
koYci Milan Gabroy8C, ki pa je tudl edlnl LDS-oy zupan Y eelotnl 5ioyenljl. 

. Zupanam, ki so bili v nede· Stanislav Glaiar _ >nizkih . udarcev. nekaterih 
Ijo izvaljeni, in kandidatam. Hajdlna kandidatov za abCinski svet. 
kijih Cab se drugi krag vo- Posamezniki iz Desusa in Ne-
Iltev. smo zastavili ttl vpra· .Volllna udeleiba je bila si· strankarske liste so presegli 
sanja. Zanlmalo nas je, kako cer nekaliko manjsa kot pri vse meje dobrega olrusa, saj 
kamentlrajo volllno ude- prejsnjih lokalnih volitvah, ne izbirajo metod za dosega 
leibo v svajl obCini in all so vendar v mejah priCakavanega. svojega cilja (osebni interesi). 
priCakavall rezultat, kat so Glede na to, da sma bili v Pa kljub temu ne gre. 
ga v nedeljo dosegll, Nadalje preteklem mandatu izjemna S sestavo sveta sem zado
nas je tudi zanimala njihavo uspdni: sem tillen rez~ltat voljen. Posebej me veseli, da 
moenje 0 novl sestav! abCin- mdl pnCakaval. Me pa. zalo
skih svetov. All navaizvalje- stt ruvo plsanJa neresruc m 

ni Zupani az. kandidati za 
drugi krag priCakujejo Iron· 
struktivna sodelavanje all 
pa morda pri sodelovanju z 
abCinskimi svetniki priCaku· 
jejo kakSne Il:iave, 

Invazija nestrankarsklh 
kandldatov 

' Siovenska Bistrica 

Kar se tiee sOdelovanja z 
novim obCinskim svetom: ~ . 
abeinskem svetu sta izvoljt;ni -
vee kot dve tretjini starih sv~· 
tnikav, taka da nekih velikih'· , 
preseneeenj pri delu ne 9<>:~ 
Koalicija, ki se ze kaZe, bO'1m-"f 1 
mojem prepricanju dobra, ' 
sestavljena iz svetnikav, ki 
razumejo in hoeejo razvaj. S 
takimi Ijudmi pa lahko delliS .• 

Anton Butolen - Zetale 
.Volilna udeleiba je bila 

priCakovana slaba, saj je bila 
tokrat manj kandidatav za sve· 

~-

Kidricevo 
• 

Majspe; 
Makole 

'. 
Poljcane 

'J 

Med zupani, ki so tokrat kandidirali kat neodvisni, so 
nekateri takSni, ki so bill v preteklosti ~Iani in izvoljeni 
predstavniki katere izmed politic'nih strank. Zupana An
ton Butalen iz Zetal in Milan Gumzar Iz Benedlkta sta bila 
v preteklosti driavnozborska poslanca in zupana stranke 
LOS, zupan o~ine Sv. Trojica Oarko Frasje bil v minulem 
obdobju zupan stranke SLS, zupan obCine Cerkvenjak 
Ma~an Zmaue pa zupan stranke SOS. Vsi imenovani so 
na tokralnih volitvah nastopali kat neodvisni kandidati s 
podporo volivcev. Kat neodvisna kandidata sta bila v ne
deljo na zupansko funkcijo izvoljena Sa Marko Maucic v 
Podlehniku in Oa~a Vudler, novoizvoljena zupana o~lne 
Sv. Andraz v Siovensklh goricah. Mau~lc in Vudle~eva v 
preteklosti nista bila in tudi zdaj nista deklarativno stran
karsko opredeljena oz. da bi bila na funkciji izvoljena kat 
predstavnika katere izmed politi~nih strank. 

imama vsaj eno zenska. Veei· 
na svetnikov /'';:starilr iz ·p- fe.-, - ·-·,·-

" , 

Med iupanskiml kandidati. ki jih Caka drugi krog va
litev, sta nekdanja strankarska zupana aktualni zupan 
mestne obCine Pluj Stefan Calan in nekdanji zupan 
obCine GoriSnica Slavko Visenjak. Calan je bil zupan 
stranke LOS, VlSenjak stranke SLS. Na tokratnih volityah 
nastopata kat neodvisna kandidata. V Lenartu se za ZlI
panski stol potegujeta aktuBlni in nekdanji zupan, Janez 
Krambarger in Ivan Vogrin. Vogrin nastopa kat izkljuCno 
nestrankarski kandidat. Tudi v Casu, ko je vodil o~ino 
Lenart. je bil ilVOljen kot neodvisni kandidat s podporo 
volivcev. Je pa bil Vogrin v prejsnjem sklicu driavnega 
zbora na funkcijo posianca izvoljen kot kandldat stran- . 
ke Oriavljanska lista Gregorja Viranta. V Casu mandata 
je izstopillz stranke in poslanske skupine. Janez Kram
barger, aktualni zupan obCine Lenart. je bil na funkcijo v 
preteklosti izvoljen na predlog stranke SLS. Na tokratnih 
volitvah se za funkcija poteguje kot neodvisni kandidat 
s podporo SLS, Invazijo neodvisnih kandidatur je po eni 
strani moc pripisati procesu razpadanja strank na levem 
politicnem prostoru (npr. LOS, lares, Pozitivna Sioveni
ja ... ). Kat zanimivost lahko zapiSemo, da je eden izmed 
zadnjih propadlih projektov na leviei pod imenom politiC. 
na stranka Pozitivna Siovenija za minule lokalne volitve . 
delegiral samo enega kandidata. Niti Zoran Jankovic, 
stari-novi zupan Ljubljane, ustanovitelj in predsednik 
stranke' za funkeijo zupana, ni kandidiral kot kandidat 
Pozltivne Siovenije. Na volttvah je nastopal kot neodvisni 
kandidat s podporo volivcev. Neodvisni zupanski kan
didati ne prihajajo zgalj iz levega, lemveC tudi desnega 
politicnega pola, kjer stranke sieer Se zivijo in delujejo, 
a se je morda kdo zaradi nestrinjanja s politiko stranke 
odlocil kandidirati samostojno kot neodvisni kandldat. 

teklega mand:ita,"'in'so naeina ' '-- . 
dela k navajeni, novi svetniki 
pa se bodo morali temu pac 
priJagoditi .• 

Marko MauCic -
Podlehnlk 

.Z volilno udelezbo nisem 
najbo!j .zadovaljen, lahko bi 
bila vega. Res, da je bil zupan
ski kandidat samo en, ampak 
bilo je veliko novih svetniSkih 
kandidatov in sem pricakoval 
na voliscih veeji abisk. 

Preprican pa sem, da bo 
sodelovanje z novimi svetniki 
uspesno; 50 pasebej, ker smo 
najbri zmagovalci v drzavi 
glede visoke 'knske kvote' 
- med sedmimi ciani obCin
skega sveta so kar tri svetnice. 
Stirje ciani sveta so to bili Ze 
sedaj, trije pa so novi. Daslej 
sma vedno delali po naeelu, 
da delamo za Ijudi, ne pa zase 
in paliticno stranka .• 

Friderik BraCic - Vldem 
.Volilna udeleiba je pribli· 

zna tillna, kat je bila na prej
snjih valitvah, torej relativna 
dobra. 

Iskreno pavedano, svojo iz· 
volitev sem pricakoval, saj sem 
v zadnjih stirih letih v razvoj 
abeine vlozil veliko svoje ener· 
gije; pricakaval sem, da bode 
obeani to spaznali in razumeli 
ter me na neld nacin 'nagradili' 
s ponovno izvolitvija. 

mike - leta 2010 28, takrat 18 
-, pa mdi same en kandidat 
za zupana. Drugi razlog pa je 
najbrz zasieenast ljudi z leto
snjimi volitvami. 

Kar se tiee sodelavanja z 
obCinskim svetom: pri nas 
sma se zmeraj trudili, da smo 
presegli neka strankarska, ide· 
olaska . ali kakrSnakoli druga 
nasprotja in palitivno delo
vali v dobro nliSih Ijudi; to pri
eakujem tudi v prihodnje. Ne· 
kih veejih sprememb v sestavi 
novega sveta ni, od prejsnjega 
(sedemelanskega) obCinske-

. ga sveta je ostalo pet Clanov, 
pridruzila pa sta se nam dva 
m1ada, kar dokazuje, da so ze
leli ab6mi nekalika pomladiti 
obeinski svet.. 

Alojz $ok - Ormoi 
.volllna udelezba je bila 

slab.. Siovencem je vsee· 
no kdo, kaj in kako jih vadi. 
Predvsem se mi zdi, da pri 
nezainteresiranosti prednja
eijo m1adi. Pa mdi vpliv jav
nega mnenja je na njih zelo 
velik, z drugimi besedami, 
pripravljeni so se paistave· 
Iili z vsesplosnim mnenjem, 
ki v Sioveniji ni naklonjena 
pOlitienim strankam. \'Sec so 
jim 'novi obrazi'. 

Svojo zmago sem prieako
val, vendar ne s taksnim rezul· 
tatom. 
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Joliticnemu potu 

elezba bi lahko bila viija III 
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Sestava v ormoskem 
obeinskem svetu se 

ni nie kaj spremenila. Name
sto stranke lares je pmla v 
obCinski svet Stranka Mira 
Cerarja, Tam so v veeini, ne 
vsi, tudi kandidirali bivsi cia· 
ni laresa. Glede na vodstvo, 
predvsem mislim na predse· 

-. 

• - neodvisni kandidat 

• -LOS 

-sos 
. -Nsi 

- SLS 

• - kandidat s podporo vee strank 

0 - tece drugi krog volitev 

dnieo te s!raDke, s katero sem 
se k sreCal, pa imam upanje, 
da bomo lahko sodelovali. Se 
je pa v naSi obCini okrepil 
Desus, kar na neki naCin po
meni, da aktivna populacija 
obeanov ni pripravljena pre· 
vzeti odgovornosti za jutriSnji . 
dan, pac pa prepusca urejanje 
obCine upokojeneem,' 

Jurq Borko - SredliCe 
obDravi 

,Volilno udeldbo, ki je bila 
v naSi obeini 65,58-odstotna, 
oeenjujem kot zelo dobro: 

Tillnega rezultata na Zu' 
panskih volitvah nisem priea-

koval, kveejemu tesen rezultat 
z minimalno prednostjo. Me
nim pa, da je rezultat posledi· 
ea dela in naeina dela v obeini 
kakor tudi Z obeani, Sodelo
vanje z obCinskim svetom bo 
gotovo konstruktivno, kajti 
pomembno je, da se nadaljuje 
z zaertanim delom in smerni· 
cami.« 

Mlrko Cvetko - $vetl 
Tomai 

.volilna udeldba je bila pri· 
. eakovana in je zelo podobna 
stevilu voliveev na zadnjih 
lokalnih volitvah. Udeldba 
je bila dobrih 61 odstotkov, 
kar kaie na zainteresiranost 
naSih obeanov pri odloeanju 

o prihodnosti naSe m1ade 01>
cine . 

Rezultat, ki sem ga kot Zu' 
pan dosegel, je potrditev, da je 
moje del&tisto, ki ga v najveCji 

, meri zagovarjajo naSi obCani. 
In temu klim slediti tudi v 
prihodnje. TeZko je odgovori
ti pritrdilno na vpraSanje, ali 
sem prieakoval tak rezultat. 
Volivci se odIoeajo po svoji ve
sti in na podlagi opravljenega 
dela. Ali je moje delo tisto, ki 
ga podpira veeina v kraju, je 
vpr.sanje, na katerega je td· 
ko dati odgovor, 

Glede sestave obeinskega 
sveta pa povent, da nikakor 

ne ielim delovati na naein 
vecinskega vladanja, am· 
pak si ielim aktivno so
delovanje in vldjueevanje 
vseh osmih obCinskih 
svetnikov, ki jim je zau· 
panmandat" 

Milan Gabrovec -
Markoycl 

.Vollina ude· 
leiba v dnavi 
me ni ne vern 
kako preseneti-

la, saj Ijudje ne verjamejo Vee 
V politike in njihove odIocitve, 
ker smo ·v naSi dnavi ocitno 

dYe vrsti Ijudi: tisti, za katere 
zakoni in predpisi veljajo, in 
drugi, za katere ne veljajo. 
Glede na to sem tudi v svoji 
obCini z volilno udeldbo rela· 
tivno zadovoljen. 

Sieer moram priznati, da 
sem zmago v prvem krogu 
priMoval, morda Ie z ne· 
koliko veejo razliko, saj sem 
prepriean, da" sem v minulih 
stirih leti delal dobro in da so 
se spremembe, ki jih je napo
vedoval mOj protikandidat in 
njegovi podporniki, zacele ie 
novembra 2010. 

, 

.,~ 
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Zupanski kandidati, 
ki se bodo pOl1lerili 
M drugem krogu 
Stanlslav Brumec - Makole 

.Makoleani so pokazali, da jim ni vse
eno, kdo bo vodil obCino, verjetno pa je 

pozomosl pritegnil natin izvajanja vo
Iilne kampanje, ki ga do sedaj nisrno 
billvajeni. 

Prieakoval sem dva kroga volilev. 
rezultal je vedno napredvidljiv, saj 

sa volja in mnanja volivcev lahko spre
minjata, nad rezultati posameznih voliM 

sem pozitivno presenetEln, na nekalarih pa sem mogote 
prieakoval vec, Potrudili se borno, da bo v drugem krogu 
!e bolj!e. 

Nova sestava obtinskega sveta je za mnoge presenaUjiva, 
.politika se bo zamenjala, neodvisni so v vetin;' Ob neuradni 
razglasitvi so bill nekaleri vidno razoearani. Da poIiMni in
teresi posameznikov ne smejo zavirati razvoja in fivljenja v 
obtini Makole, delajmo skupaj za boljAi jutri, sem zapisal ~e v 
predvolilnem programu, Prieakujem. da bo delovanje obtin
skega sveta konstruktivno in ne bo leisv .• 

Franc Malcen - Makole 
»VoIilno udelefuo v obtini Makole je za 
pozdraviti,-vidi se, da Ijudem ni vseeno, 

kdo bo (bodo) 'gla.oi' za Atiri leta v 10-
kalnem okolju. 

2elel sem priti v drugi krog. to je bilo 
prieakovano, z voIilnim odslotkom pa 

se nisem obremenjeval. 
Obtinski svel je sestavljen iz nakalerih 

'starih borcev' in novincev na parketu. Ce 
imajo v mislih in telijo. kakor zagotavljajo svojim volivcem, 
delati dobro za vse obeanke in obeane, ne prieakujem - tEl 
bom seveda izvoljen - posebnih leiBv pri delovanju obtin
skega sveta.« 

Janez Kramberger - Lenart 
.UdeIe}ba na Iokalnih volitvah je bila v 
Lenartu sicer nad slovenskim povpre-
qem, vendar menim, da hi bilo pray, 
ko bi bila !e viAja. Pravzaprev si telim. 
da bi se obeani volilev v drugem krogu 
udeletili dejansko v najveCjem Mevilu, 

.priCakoval sem sicer drugi krog, ven
dar priznam, da takSnega rezultata nisem 

prleakoval. bliosti me, da toIiko Ijudi zaupa 
svoje glasove osebi, ki ~ri podtikovanja in lafi ter gradi svojo 
kampanjo na blalenju Ijudi in jo skrbi sarno njena lastna ek
sislenca, no pa dobrobil celolne obCina, Menim, da morajo 
fupana odlikovati drugaa,e vrednote, 

Dobro sem sodeloval z dvema obtinskima svetoma, Ca
pray nisem sklepal koalicij, ampak sem ves Cas s svelniki 
komuniciral odprto in transparenlno ler upoSleval njihove 

. predloge, Prepriean sem, da ludi z novoizvoljenim obtinskim 
svelom na born imel letav .• 

Ivan Yogl'ln - Lenart 
.VoIilna udeleiba je v Sioveniji zadnje 

'\ ease vedno manjAs, kar We na 10, da 
Ijudje v obstojeti poIitiki no zaznajo 
neke prilotnosti za izboljSanje stanja, 
standarda in blegostanja prebivalstva. 
Ce velja slediti misli !vicarskega pisca, 

da je spodobnost drtave v lem, koliko 
blagostanja zagotavlja prebivalcem, po-

lem lahko ugotavljam, da srno mi naspodob
na drtava, podobno pa yelja ludi za obtinsko raven. 

TakSen rezultal sem priCakoval. Ce so dobri predlogi in pro
jekti, sa ni beti, da Ijudje ne bi konstruktivno sodelovali. 

Na obtinski ra.oi, ko se enkral OS odpre, je relativno malo 
politik, sploh tEl je iupan razumen in na We svoje pozicijske 
moo. Sestava OS Lenart je zelo pisana, kar je dobro. Vse 
poIitia,e stranke oziroma lisle imajo priblitno enak odstotek 
svelnikov, Po meni sodec so to razumni, pamelni Ijudje, ki 
telijo, da bi se v Lenartu delalo, zato mislim, da bo z njiml 
zelo lepo delati.« 
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Zupanski kandidati, 
ki se .bodo pomerili 
v drugem krogu 
Joie Kokot - Gorlinlca 

»68-OOstotna volilna udeleZba je odraz 
dejstva, da na§im obCanom ni vseeno, 

v kak§ni smeri se bo ob¢Ina Gori§nica' 
razvljala v prihodnje. Z udeletbo sem 
zadovoljen. Po tihem sam, glede na 
doseteno, lesno zrnago prieakoval ie 

v prvem krogu, vendar sam prepriean, 
da born v nadaljevanju s predstavtjenim 

programom preprieal manjkajoCih 18 voliv· 
cev ter tako dosegel zmago v drugem krogu. Glede na dej
stvo, da so volivei v ob¢Inski svet izvolili §est (od 11) svetni
kov, ki me podpirajo, ne prieakujem letav in sem prepriean, 
da sa bo obCina GoMnica §e naprej razvijala s l<1l<§no hitro
stjo kot doslej .• 

Slavko Vlsenjak - Gorlinlca 
• Volilna udeleZba v na§i ob¢Ini je glade 
na drtavno povpreCje dobra. Lahko bi 

bila bolj§a. Ker smobili trije iupanski 
kandidati, je bilo prieakovati drugi krog., 
o sestavi novega ob¢Inskega sveta in 
o tem, ali be sodelovanje konstruktiv. 

no, Ae ne razmiAljam, saj me eaka §e 
drugi krog .• 

Stanlslav KovaCic - Poqeane 
.Volilna udeletba na vseh Iokalnlh voll
tvah v ob¢Ini PoIjCane je bila mad 55 in 

~ 
60 odstotxi. Torej, prieakovani odstotek 
tudi letos. 

Glede na Mevilo kandidatov je Db
stajala velika Yeljetnost za drugi krog. 

To sa je tudi zgodilo. 
Glede na precej§nje spremembe v ot>

anskem svelu nimam izobiikovanega mne
nja. Doslej je bilo sodelovanje konstruktivno. Delo je potekalo 
brez veCjih tetav. Koalicijskih seslankov ni bilo .• 

Tomai Kokot - PoljCane 
.Lelo§nja volilna udeleZba je boij§a, kol 
je bila na zadnjih lokalnih volitvah, kar 
kate na teljo po spremembi. ObCani si 
telijo smer razvoja obCine v odpiranju 
delovnih mast v gospodarstvu in ne v 
u/joih poligonih. 
Seveda smo prieakovall drugi krog. 

To je vellk poraz za trenutnega tupana, 
saj voIivci niso potrdili njegovega programa. 

Z veano pa so potrdili program drugih strank, ki vidimo razvoj 
obCine v smen odpiranja novih delovnih mest v gospodar
stvu. 

V obCinskem svetu je vellko svstine, ki se ne bo ozirala 
na prelekiost, ampak bo iskala skupni dialog v smari razvoja 
ob¢Ine. Konkretno delovanje borno videll te po prvih sejah 
ob¢Inskega sveta .• 

Verjamem in trdno upam, 
da bo novi obeinski svet z 
novimi obrazi delal bolj kon· 
struktivno in bomo tako laije 
in IUdi hitreje izvajali zasta
vljene projekte .• 

Anton Le&kovar -
Kldrlc.vo 

.Letosnjo voWno udeleibo 
obeanov na lokalnih volitvah 
oeenjujem dobro in me ve· 
seli, da so Ijudje prepoznali 
pomembnost demokracije 
ter se v tako velikem ~tevilu 

udeldili volitev v naSi obeini. 
Moram reCi, da sem zmigo v 
prvem krogu pricakoval, saj 
oeenjujem, da so Ijudje prepo
znali vse moje dosedanje delo 
in doseike. Izredno me veseli, 
da so Ijudje zaupali IUdi pre· 
dlagani ekipi na n~i listi. 

PrepriCan sem, da bo sode
lovanje v novem obeinskem 
svetu v prihodnosti vsekakor 
konstruktivno z vserni svetni
ki, saj born osebno poskusal 
doseei sirSe sodelovanje na 
vseh podroejih. Navsezadnje 
je to v korist vsem nam,c 

»Ni debate -

Darlnka Fakln -
Majiperk 

.Tefko je komentirati, kaj 
sem prieakovala. Glede na 
to, da nismo imeli posebnih 
konfliktov in da smo delali 
sloino, sem priCakovaia kar 
visok rezultat, vsekakor pa 
sem na tako visok rezultat re
snicno ponosna. lame pome
ni veliko spodbudo za delo v 
pribodnosti in IUdi obvezo, 
da se maksimalno potrudim, 
saj je nacrtov in potreb Se veli·. 
ko. Vsekakor pa rni ta rezultat 
in podpora pomenita IUdi, da 
delamo. brez premora naprej, 
saj nas Se to jesen caka kar ne-
kaj investieij. . 

Ko sem pogledala novo se
stavo obeinskega sveta, sem 
preprieana, da bomo IUdi ta 
mandat delali skupaj, da ve

. /:jih nesoglasij ne 1)0 in da se 
ne bomo ~li . visoke politike, 
pac pa predvsem skrbeli za na· 
predek in razvoj naSih krajev .• 

Janez Jurgec - ' 
Clrkulane 

.Letosnja volilna udeleiba 
je primerljiva z ostalirni ude
leibami na naSih lokalnih vo
litvah. PribliZno toliko Ijudi je 
prulo volit IUdi pred ~tirirni in 
predosrnimi leli. 

VoWnega rezultata vnaprej . 
ne more~ napovedati, sem pa 
priCakoval zmago v prvem 
krogu, kar se je IUdi zgodilo. 

Sestavo obemskega sveta 
mora vsak izvoljeni iupan 
spostovati, ker je taka izraiena 
volja Ijudi. Upam na konstruk
tivno sodelovanje. Ce se poja
vljajo teiave, se Ie·te pojavljajo 
zgolj zaradi posameznikov ali 
skupine, ki deluje politiCno, 
kar pa za razvoj obeine kot 
eelote vsekakor ni dobro. Ker 
so prograrni · preeej sorodni, 
pravzaprav ne bi · smelo biti 
teiav.« 

Mlran Vuk - Zavre 
.Volilno udeleibo v naSi 01>

eini ocenjujem kot nezadovo-
Ijivo. . 

TakSen volilni rezultat sem 
priCakoval. 

Sodelovanje z izvoljenirni 
svetniki bo konstruktivno. 
Teiav v obeinskem svetu ne 
prieakujem, saj jih tudi doslej 
ni bilo .• 

Rajko Janiekovic -
pornava 

.Volilno udeleibo v naSi 
obemi v primerjavi z driav
nozborskimi in evropskirni 
volitvarni oeenjujem kot zelo 
dobro. 

Glede na preteklo dele smo 
pricakovali dober voWni re
zultat Vsekakor pa je dobrih 
72 . odstotkov glasov dobra 
popotniea za naprej, za dele v 
naslednjih stirih lelib. 

Teiav v obemskem svetu 
nismo. imeli do sedaj in tudi v 
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prihodnje jih ne bo, saj verja
mem, da ce je volja na strani 
svetnikov in iupana, da delu
jejo v dobrobit vseh obcanov, 
problemov ne more biti. Ka
kSen kratek stik pa nastane 
vsepovsod, ce je Ie dobrona· 
meren.« 

A10jz Benko - Tmovska 
val 

Letosnjo volilno udeldbo 
oeenjujemo kot zadovoljivo, 
saj je bila udeleiba vee kot 
58 %. Rezultat izida volitev 
je bil· priCakovan, saj je bila 
izbira kandidatov ~tevilena 

in kakovostna. Sestava obein
. skega sveta je po moji oeeni 
zelo kakovostna, saj ga sesta· 
vljajo svetniki razlicnih znanj 
in poklieev, kar pripomore h 
kakovostnejsim odloeitvam. 
V naslednjem mandaru ne 
priCakujemo nobenih teiav 
delovanja obeinskega sveta, 
pray tako prieakujemo kon· 
struktivno sodelovanje obCin· 
skega sveta z zupanom, obCin
sko upravo, vaSkimi odbori, 
drustvi ... , kot je bilo do sedaj. 

Marjan Zmavc -
Cerkvenjak 

.V obeini Cerkvenjak je bila 
voWna udeleiba kar dobra 
glede na eelotno driavo, in si
eer 60,69 %. To je sarno dokaz, 
da naSim obeanom ni vseeno, 
v katero smer bo tekel razvoj 
obCine v pribodnje. Iskreno 
povedano nisem prieakoval 
tako dobrega voWnega rezul
tata za iupana. To je nagrada 
voliveev za opravtjeno delo in 
seveda na drugi strani velika 
obveznost oz. odgovornost ~a 
delo v pribodnjem stiri!etnem 
mandalU. 

Nova sestava obCinskega 
sveta je dobra, saj je nekaj CIa' 
nov obCinskega sveta ponov· . 
no izvoljenih, je pa tudi nekaj 

. novih, ki pa so vsi naklonjeni 
razvoju naSe obeme in so se 
s svojim delom v drustvih ali 

politicnih organizadjah ie 
dokazali .• 

DarJa Vudler - &vet! 
Andrai V SIOY. gorlcah 

V naSi obcini smo imeli naj' 
visjo volilno udeleibo kot ie 
nekaj lokalnib volitev do se· 
daj. To kale, da Ijudi zanima, 
kdo bo vodil njihovo obCino, 
zato lahko recem, da je bila 
izraiena volja velike veeine 
obCanov. 

Iskreno, rezultat smo pri· 
cakovali, saj smo se dobro 
pripravili in odlieno q,peljali 
.eelotno kampanjo, ki je bila 
pozitivno naravnana od zaeet· 
kado konca. 

Vseh pet kandidatov iz Ne· 
odvisne liste skupaj za Ijudi je 
dobilo mandat, zraven imamo 
~e dva svetnika iz NSi. Menim, 
da bo sodelovanje konstruk· 
tivno, zato ne priCakujem te· 
zav.« 

A10jz KauCic - Jurilnci 
.Letosnja volilna udeleiba 

je kar dobra. 
TakSen rezultat sem priea· 

koval. 
Sodelovanje z novim obCin

skim svetom bo zelo konstruk
tivno, teiav ne I?rieakujem .• 

Darko Fral - Sveta 
TroJlca 

Volilna udeleiba je bila 
v n~i obCini preeej visoka. 
Tako visoko udeleibo gre pri
pisati IUdi aktivni volilni kam
panji stirih iupanskib kan' 
didatov, kandidatov za elane 
obeinskega sveta in politienih 
strank, ki so uspele nagovoriti 
velik del voliveev, da se voHtev 
udeldijo. 

Glede na rezultale doseda
njega dela in glede na to, da 
protikandidati )liso ponudili 
nie prepricljivo boljSega, je bil 
rezultat priCakovan, eeprav so 
prolikandidati napovedovali 
drugikrog. 

Sestava obcinskega sveta 
je bistveno drugacna, od 11 
clanov je kar sedem novih, od 
tega jih je Sest brez tovrstnih 
izkuSenj. Glede na dejstvo, 
da sta bila v OSizvoljena dva 

. strankarska protikandidata, 
·ki sta bila zelo kritiena do 
mojega dela, prieakujem vsaj 
v zaeetku ostro opozieijo in 
strankarsko potegovanje za 
mesta in funkcije v odborih in 
delovnih telesih obCine. Sicer 
pa upam, da se bo v nadaljeva· 
nju dalo vzpostaviti konstruk
tivno vecino.« 

Milan Gumzar -
Benedikt 

.VoWna udeleiba ie bila v 
obeini zelo dobra, saj je za 
10 % vi~ja od povpreeja v Slo
veniji. 

Volilni rezulta~ ki sem ga 
dobil na volitvah, sem tudi 
predhodno napovedal, tako 
da ni bilo preseneeenja. 

Volivke in volivd so na Yo

litvah izvolili claniee in Clane 
obcinskega sveta, za katere 
sem mnenja, da bode dele 
dobro in korektno opravljali v 
naslednjem mandatu .• 

Silvo Slaeek - Sveta 
Ana V Siov. goricah 

.Pri nas je bila nizka voW
na udeleiba, in sicer 30-0d· 
stotna. Domnevam, da zaradi 
tega, ker sem kot iupan sam 
nastopal na volitvah. 
Tak~en rezultat sem prica· 

koval. 
Glede novega obCinskega 

sveta ne prieakujem nobenih 
teiav. Ce podam individualno 
aeeno, se mi zdi, da imamo 
kar dober obCinski sve~ s ka
terim se bo dalo v redu delati, 
tako da nimam nobenih po
rnislekov, da bi bilo kar koli 
narobe.c 

Mon'luIlevanlC, MoJClIl 
1IfIi!, MoJea ZemlJarfi!, MIIj. 
II. "Goznlk, Martin Ozmec, 

Joie Sm/goc, M'IIa Sostarli! 
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